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Activiteitenin De Dreef

Beachparty voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 16 juli.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter
en DJ Jasin. De disco is dan geheel in
zon, zee en strand sfeer aangekleed.
Het is natuurlijk leuk als jullie tijdens
deze warme stranddag in gepaste fleu-
rige en luchtige kleding komen. Pasje
verplicht. Entree: € 1,00 inclusief één
consumptie en vol is vol. Heb je nog
geen pasje? Neem dan een pasfoto en
€ 1,00 extra mee zodat wij er een voor
jou kunnen maken.

Rollerdisco voor de jeugd op vrijdag 2
juli op het evenementenplein voor De
Dreef. Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je
weer lekker skaten op vlotte muziek
gedraaid door DJ Eric. Er staan natuur-
lijk ook weer een aantal skate toestellen
voor jong en oud. Pols-, elleboog- en
kniebescherming is verplicht en de
entree is gratis.
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Coevering 50 al 35 jaar actief
Dit jaar bestaat de vereniging voor huiseigenaren Coevering 50 vijfen-
dertig jaar. Op zondag 13 juni is dit zevende jubileum groots gevierd bij
De Dreef.

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Coevering 50 werd opgericht in 1969
om de bouw van 50 woningen te bege-
leiden. De bouwers van de huizen aan
de Bosrand waren in eerste instantie
niet blij met de “bemoeienis” van de toe-
komstige bewoners. Later ontstond er
meer waardering voor de inzet waar-
mee de bouw werd begeleid. Nadat de

bouw afgerond was werd de dreiging
van een rijksweg langs de oostkant van
de Coevering reëel. Coevering 50 was
in die tijd de eerste belangenvereniging
die met de politiek, gemeente en zelfs
het rijk in discussie ging over bedreigin-
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Prettige vakantie gewenst

Mag ik u eerst een prettige vakantie wen-
sen. Na een lang jaar van hard werken
bent u er vast net zo aan toe als wij.
Sinds de vorige vakantie hebben we tien
Wijkbladen bij u in de bus laten vallen.
De laatste bladen met een totaal ver-
nieuwde redactie. Tijdens de laatste
redactievergadering hebben we afscheid
genomen van Yvonne en Martin de
Bruijne. Zij hebben tot nu toe gezorgd
dat de meeste taalfouten uit het Wijkblad
zijn gehaald voordat de drukker aan de
slag mocht gaan. Ook hebben we door
persoonlijke redenen afscheid moeten

nemen van Wil van Tongerlo. Hij heeft
het huidige Wijkblad zijn professioneel
aanzicht gegeven. Al de jaren had het
Wijkblad een constante kwaliteit dankzij
zijn inzet. Het zal nog een hele klus wor-
den om na de vakantie met een even
professionele lay-out te komen. Maar
zoals altijd gaan we ervoor. 
Als u in de vakantie tijd op de hoogte
wilt blijven van het nieuws uit de
Coevering, dan kunt u altijd terecht op
www.wijkbladcoevering.nl Die wordt de
vakantieperiode zoveel mogelijk bijge-
werkt. ■

V.l.n.r.: Martin Bruijne, Yvonne de Bruijne en Wil van Tongerlo.
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A P O T H E E K  
C O E V E R I N G

040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00

zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop

040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl

040 - 285 17 31
040 - 285 81 20

Cafetaria “De Coevering”
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Kilc Huseyin was eigenlijk op zoek naar
paspoppen voor de andere modezaak
in Leeuwarden, die hij samen met zijn
schoonbroer en zus beheert. Via inter-
net kwam hij terecht bij de vorige eige-
naar Smits.
Kilc had net zijn Turks restaurant in
België gesloten. Het restaurant gaf hem
teveel zorgen, zei hij eerlijk. Het is echt
enorm hard werken en de vaste kosten
zijn hoog. Eten kan je niet bewaren.
Wat niet verkocht is moet je weggooien.
We hebben daarnaast nog een goedlo-
pende snackbar in Zwolle zitten, maar ik
zocht voor mijzelf toch een nieuwe uit-
daging. Vanwege mijn schoonbroer en
zus wist ik al het nodige van de kle-
dingsbranche. Ik hoefde niet lang na te
denken om Babalou Mode over te
nemen. Het is een zaak met een goede
naam en die wil ik voortzetten.
Ik richt me alleen op damesmode en stel
daarbij zelf de collectie samen. Om de
twee weken zorg ik dat er iets nieuws
aan de collectie wordt toegevoegd. Zo
kan ik uitproberen wat aanslaat en wat
niet en het houdt de zaak levendiger.
Binnenkort zal ik bijvoorbeeld ook grote
maten gaan aanbieden.
Ik vind het belangrijk om bij de klant
een goede indruk achter te laten. Ik ben
dan ook bereid om op verzoek bestellin-
gen aan te nemen. Hierdoor kan ik de
klant altijd iets speciaals bieden, ook
wanneer het niet direct in de winkel ligt.
Wij wensen Kilc en zijn medewerkers
veel succes toe. ■

Elwin Nieuwenhuis

Winkelcentrum
Coevering gaat
World Wide
Binnenkort krijgt Winkelcentrum Coeve-
ring haar eigen website. Hier kunt u
straks allerlei informatie vinden over
Winkelcentrum Coevering. Hiertoe heb-
ben de ondernemers samen besloten.
Iedere winkel staat erop. 

De individuele winkelier krijgt de moge-
lijkheid zijn bedrijf hierop te profileren.
Kijk straks maar eens hoe het eruit ziet.
U kunt de ontwikkelingen volgen op
www.index-it.nl/coevering Daar staat
hij totdat hij helemaal klaar is. Wij hou-
den u op de hoogte van de stand van
zaken ■

Sinds 7 mei is Babalou Mode in Winkelcentrum Coevering Geldrop weer
geopend. De zaak is in zijn geheel overgenomen door Kilc Huseyin. Hij
is een enthousiaste ondernemer die door toevallige omstandigheden in
contact kwam met de vorige eigenaar. De overname was vervolgens snel
beklonken. 

Babalou Mode terug met nieuwe eigenaar



A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Kopwoningen gaan niet door
In de gemeenteraadsvergadering van 13 mei is beslist dat de zoge-
naamde kopwoningen uitgezonderd worden van het voorbereidingsbe-
sluit voor het hele plangebied. Dit betekent dat de vierentwintig kop-
woningen, die anders zowat tegen de huidige huizen aan de Jan
Carstenszweg zouden worden gebouwd, er niet komen.

gen van het leefklimaat. Ook hier was
enige gewenning nodig. Nog nooit
hadden de officiële instanties te maken
gehad met een belangenvereniging van
bewoners.

De afgelopen vijfendertig jaar is er
regelmatig opgekomen voor de belan-
gen van de inwoners van de Bosrand,
Mackenziestraat en de Heidezoom. Al
vijfendertig jaar wordt er gestreden
tegen een weg langs de oostkant van
de Coevering. Een bedreiging die
helaas na vijfendertig jaar nog steeds
actueel is. Ook onderwerpen als de revi-
talisering van het winkelcentrum, inrich-
ting van straten naar een 30 km/uur
regime en de geluidsoverlast van de
A67 staan hoog op de agenda en wor-
den nauwlettend gevolgd. Coevering
50 is vertegenwoordigd in het overkoe-
pelende Coeveringse overleg Coevering
2000.

Ook in de toekomst wil Coevering 50 de
belangen van haar bewoners blijven
vertegenwoordigen. Het blijft nodig om
regelmatig de gemeente een spiegel
voor te houden, om met de bestuurders
en ambtenaren in gesprek te blijven. Op
13 juni werd er even niet gewerkt, maar
gezellig met elkaar gefeest. Het zevende
lustrum stond in het teken van gezellig-
heid, van elkaar ontmoeten en het ver-
stevigen van de onderlinge banden.
Voor nieuwe wijkbewoners was dit een
uitgelezen gelegenheid om de buren te
leren kennen.
Foto’s van het lustrum zijn te vinden op
de site van Coevering 50. Deze is een-
voudig te bereiken via www.wijkblad-
coevering.nl. ■

Vervolg van voorpagina

Dat is goed nieuws voor de betrokken
bewoners. Er is dus rekening gehouden
met de door hun ingediende bezwaren.
Er zijn op dit moment echter nog wel
onduidelijkheden over de consequen-
ties. Blijft de Jan Carstenszweg liggen,
zoals hij nu ligt? Wat doen we met de
groenvoorziening? Wat zijn de financië-
le consequenties?

Zonder deze kopwoningen is het in
principe niet nodig om de Jan Cars-
tenszweg te verleggen. Een van de
opties is dat het geld dat vrijkomt, wan-
neer de Jan Carstenszweg onaange-
roerd blijft, gebruikt wordt om de pro-
jectontwikkelaar tegemoet te komen.
De vraag is echter of de gemeente het
ondernemersrisico wil, moet of mag
dekken. Kan het geld niet beter aan
andere projecten besteedt worden?
Kortom, intern zal nog nader bekeken
moeten worden wat precies de conse-

quenties zijn voor wat betreft verkeer,
groen en financiën. Op dit moment
wacht de gemeente nog op de nieuwe
bouwplannen van de ontwikkelaar.
Deze plannen zullen gedurende vier
weken ter inzage worden gelegd. In
diezelfde termijn zullen eventuele
bezwaren ingediend moeten worden.
Het is dus belangrijk voor de betrokken
bewoners hierop snel te reageren.
Wanneer deze plannen ter inzage
komen is nog niet bekend. Kennisge-
ving hiervan zal in de Middenstands-
belangen plaatsvinden. Uiteraard heeft
onze redactie ook de nodige contacten
en zullen wij u direct informeren via on-
ze website www.wijkbladcoevering.nl 
De verwachting is dat de bouw van de
lamel- en patiowoningen eind 2004
zal starten. Dit uiteraard onder voorbe-
houd. ■

Elwin Nieuwenhuis

Een nieuwe layout voor
onze website,

bekijk het op
www.wijkbladcoevering.nl 

 
Damesmode  -  elke twee weken een nieuwe collectie
 

Binnenkort ook grote maten 
 

Uitsluitend kwaliteitskleding 
We zijn bereid speciale bestellingen te verzorgen 

 
Winkelcentrum Coevering 7, 5665 GA Geldrop, Tel./Fax 040-2854071
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Stappen met Jap

Op 29 mei werd er weer eens gestapt
met Jap. Het was al negen uur in de
avond voordat ruim dertig wijkbewo-
ners op stap gingen. Op zoek naar
reeën die tegen de avond meestal te
voorschijn komen. Omdat we met een
zeer grote groep waren, werd iedereen
op het hart gedrukt stil te zijn. Dat lukte
aardig.

Veel reeën zagen we helaas niet. Daar
had Jap al op gerekend. Vandaar dat hij
een cassetterecorder had meegenomen
om de nachtzwaluw te lokken. Dat lukte
prima. Op de terugweg kwamen we in
het donker nog verschillende reeën
tegen. Dit dankzij de sterke zaklantaarn
van Jap en die mooi oplichtende ogen
van al die reeën die zich moeten heb-
ben verbaasd over de drukte op de
Strabrechtse Heide. Een heerlijke avond

en een heerlijke wandeling. Tot volgend
jaar. ■

Rookverbod
in De Dreef
Het zat er al een tijdje aan te
komen. Een rookverbod in De
Dreef en andere openbare ruim-
tes.

Ik ben zelf wel geen roker, maar ik
heb er wel een mening over en die
mag ik wel uiten.
Ik ben er mee eens dat er rookvrije
ruimtes komen op bepaalde plekken,
zoals ziekenhuizen en winkels. Maar
ik ben ook van mening dat deze
regering wel heel ver gaat met hun
rookbeleid. Nog even en je mag op
straat niet meer roken en in parken
en noem maar op. Maar wie gaat dit
controleren? En wat gaat het kosten
om dit te controleren? De kosten
kunnen beter besteed worden aan
goede ruimtes waar we met ze allen
in kunnen vertoeven.
Neem nou gewoon het station.Op
het perron mag je alleen roken op de
daar aangewezen plek, een lachertje
dus. Ik reisde afgelopen maandag
met de trein van Utrecht Centraal
naar Eindhoven. Sta ik naar het
andere perron te kijken waar een
rookzuil is geplaatst, staan er stuk of
twintig mensen er om heen te roken.
Komt de trein daar aan, zie je al die
mensen rennen met de sigaret in
hun hand of mond. De stewards
hadden het nakijken, wat konden
die er nu aan doen.
Dit is weer een voorbeeld waar iets is
ingesteld waar het geen nut heeft.
Natuurlijk kan ik begrijpen dat het
soms hinderlijk is voor mensen die
niet roken.
Nu even terug komend op De Dreef.
Vanaf 17 mei mag er niet meer ge-
rookt worden in De Dreef. Ik ben er
nu een paar keer geweest en het is
gewoon lachwekkend hoe dit ver-
loopt. Mensen die willen roken wor-
den verplicht om naar buiten te gaan
om even een sigaret op te steken of
even naar een aparte ruimte te gaan.
Het zal een veel beter idee zijn om
per situatie te kijken wat voor moge-
lijkheden er zijn om de rokers en
niet-rokers tegemoet te komen. In De
Dreef is dat nu opgelost door voor-
malig lokaal van de peuterspeelzaal
te gebruiken als rooklokaal. Maar
een echt gezellige oplossing is het
ook niet. ■

Cor v Dee

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen
voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:
Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,
tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop



Als “de gemeente“ spreekt over de
bewoners van Geldrop, dan spreken zij
over ons als “de burger”. Omgekeerd als
“de burger” spreekt over “de gemeente”
bedoelen zij B&W, de politieke partijen
en de ambtenaren.

Nu, wat verwachten wij “de burgers”
van “de gemeente”. Dat de gemeente
open communiceert en luistert naar de
burger en blijk geeft hiervan. De burger
wil meten en weten, dus duidelijk geïn-
formeerd worden. Dit ter inleiding.

De burger, met name de flatbewoners
of de bewoners van gestapelde wonin-
gen, mochten een vragenlijst ontvan-
gen (bij toeval ik persoonlijk niet) over
het gebruik van Ondergrondse Con-
tainers (hierna te noemen o.c).

Enige toelichting over wie dit allemaal
heeft mogen ontvangen, verstuurde
aantallen en wanneer men een uitslag
denkt te kunnen formeren en te publi-
ceren en wat men überhaupt, ongeacht
de uitslag, hiermee denkt te doen, ont-
breken.

Toevallig of niet, ontvingen de bewo-
ners de vragenlijst deels in hun
Pinkstervakantie en kregen zij niet meer
tijd dan een goede week om te ant-
woorden.

Maar nu de vragenlijst . *

De lijst bestaat uit een aantal hoofdza-
ken. Te weten: 

• Voorlichting                       
• Tevredenheid
• Invoering systeem
• Achtergrond kenmerken
• Huidig gebruik
• Opmerkingen
• Vragen of klachten

De voorlichting betreft vragen over
het verleden en was de informatie over
het o.c. systeem wel voldoende. Nee,
zelfs nu nog weten bewoners niet wat
bepalend is voor verrekening. Is dit het
tonen van het pasje aan de zuil of het
openen en sluiten van de klep? Het
komt namelijk voor dat de klep weigert
terwijl het pasje getoond is en jawel u
betaald, maar u heeft uw vuilniszak niet
kunnen plaatsen in de trommel. Worden
storingen nu automatisch gemeld, ja
dan nee? Dan behoeven bewoners de
gemeente niet te bellen zoals in de vra-
genlijst wel wordt verwacht. 

Gedetailleerde informatie ontbreekt dus
nog steeds. Mijns inziens is alleen een
huis aan huis informatie bindend.

Invoering o.c-systeem. Hierbij wor-
den vragen gesteld over het gebruik in
de beginperiode en haar perikelen. Een
overbodige vraag, want de gemeente
heeft dit zelf kunnen waarnemen uit de
aan haar gerichte correspondentie, tele-
foontjes, krantenberichten, etc. Door
deze vraag nu te stellen wordt door de
gemeente alleen enige clementie ge-
vraagd voor de fouten in het verleden.

Vragen over het huidig gebruik
van de o.c Hoe vaak brengt u afval
naar de container? Is dit niet een over-
bodige vraag. De gemeente beschikt
over het meest nauwkeurige registratie-
systeem en nu laat de gemeente de
bewoners hun vermoedelijke gebruik
schatten, vreemd. Maar de vraag had
moeten zijn: Hoe vaak zou u uw afval
kwijt willen en in welke hoeveelheid. En
waarom we dit willen en niet kunnen.

De vraag over overlast is een vraag voor
bewoners die direct in de nabijheid
wonen van de o.c. en derhalve geen
algemene vraag. Dan volgt er een vraag
over gebruiksvriendelijkheid. Eenieder
weet dat het tuimelhaakje een noodop-
lossing is en nog steeds niet handig,
toch? Mutaties achteraf aangebracht
krijgen zelden een schoonheidsprijs.
De inwerptrommel is “kleiner” dan aan-
vankelijk beoogden geeft nogal eens
storingen, omdat de vuilniszak niet de
vorm van de trommel volgt en daardoor
blijft hangen.

Dan komt de vraag: kunt u aangeven
hoeveel keer er storingen zijn geweest
het afgelopen half jaar? Heel in het kort,
gewoon teveel. Storingen in dit soort
systemen moeten een uitzondering zijn.
We betalen voor een duurzaam, kwali-
tatief en duur systeem en als we nu na
ruim twee jaar gebruik moeten consta-
teren dat de gemeente een “gele” sti-
cker moet aanbrengen om de bewoner
te laten weten dat het hoogwaardige
elektronische systeem niet werkt en de
container defect is, dat gaat me te ver.
Dat als gevolg de burger zijn vuilniszak
naast de o.c. plaatst is bijna als van-
zelfsprekend.
Als een parkeermeter niet werkt, par-
keert men de auto toch ook, terwijl dat
wettelijk ook dan verboden is. Ja, dit is
dan stilzwijgend de ruimte die overheid
en burger elkaar bieden.

Dan komen de vragen over vragen en
klachten gedeponeerd bij de gemeen-
te. Ik moet dit positief beantwoorden,
maar er tegelijk aan toevoegen: oploss-
ingen worden zelden geboden.
Dan volgt de vraag of u tevreden bent
over het huidige systeem ten opzichte
van het voorgaande systeem. Je kunt
toch nauwelijks tevredenheid uitspre-
ken over een systeem: 
• dat steeds ongewenste storingen

oproept;
• dat vooralsnog voor de burger niet

tot zichtbare verbeteringen heeft
geleid;

• dat tot ongemak leidt voor de oude-
ren en gehandicapten;

• dat kan leiden tot ongewenste hygië-
nische toestanden in huis;

• dat te duur blijft in vergelijking met
andere in gebruik zijnde systemen
zoals bij de laagbouw en de flats in
Hofdael. 

Dan wil men nog wat achtergrondinfor-
matie zoals grootte van het gezin en
leeftijd. Maar dan ergens tussendoor
worden we weer geconfronteerd met
een vreemd soort openheid van de
gemeente en zien we in kleine letters
dat de formulieren zijn gecodeerd met
betrekking tot woongebieden.

Als laatste is er een ruimte gecreëerd om
opmerkingen te maken. 

Nu dan, ik constateer dat de vragenlijst
net weer niet de kern van het probleem
raakt.
Want wat wil volgens mij de burger:
• een systeem dat hetzelfde kost per

hoeveelheid afval als de laagbouw.
Op langere termijn zouden deze kos-
ten namelijk wel eens steeds verder
uiteen kunnen lopen in het nadeel
van de flatbewoners;

• met het oog op hygiëne in en rond
het huis. Het zo snel mogelijk afvoe-
ren van afval, dus op elk moment en
niet beperkt door opgelegde hoe-
veelheden;

• dit laatste is ook nog eens van
belang voor de ouderen en gehandi-
capten, die moeite hebben met deze
grote hoeveelheden.

Om dit te realiseren zal het betalingssys-
teem gewijzigd en los gekoppeld moe-
ten worden van het pasje. Waardoor de
onzuiverheid in hoogte van de betalin-
gen (te kleine hoeveelheden tegen de
hoge stortprijs van € 2,07) tot het ver-
leden behoren.

Uw vragenlijst had deze optie op
haalbaarheid moeten onderzoeken.
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Ingezonden



Degenen die er al meer
zijn geweest, kijken er
niet meer van op.
Anderen die er tijdens
hun voetwandeling of
fietstocht voor het eerst
komen, verwonderen
zich er over dat zich
hier een kruisbeeld
bevindt. Het kruisbeeld
heeft hier niet al die tijd
gestaan. Het is in die
vijfenzeventig jaar een
aantal keren verhuisd.
De oorspronkelijke
standplaats van het
kruisbeeld was Zwolle,
waar het na de ver-
vaardiging ervan in
1929, kwam te staan.

Niet helemaal duidelijk is wanneer het
precies in Geldrop is gekomen. De eer-
ste standplaats in Geldrop was in ieder
geval de Mierloseweg waar nu de
woningen met de huisnummers 100-
106 zijn. Rond 1965 werd daar de boer-
derij gesloopt die samen met het kruis-
beeld nog op een niet precies gedateer-
de foto staat. In 1967 kreeg het de
standplaats die het nu heeft.

Het kruisbeeld kreeg ook met de tand
des tijds te maken. Een gedeelte van het
gezicht was op een gegeven moment
niet.meer aanwezig. Gelukkig werd er
een spontane inzamelingsactie in de
Coevering gehouden om het beeld te
kunnen laten restaureren. In 1981 was
de restauratie voltooid en kreeg het
kruisbeeld ook een overkapping. Vanaf
deze tijd ook wordt het kruisbeeld en de
directe omgeving met groene aanplant
omgeven door een omheining, door wel-
willende mensen goed bijgehouden.

En zo komt het dat ik op deze vrijdag-
namiddag, de dag na Hemelvaart, ver-
baasd mijn fiets laat stoppen op de plek
waar zich het kruisbeeld bevind. Als ras-
echte Geldroppenaar wist ik dat het
kruisbeeld hier staat. Ik was er echter

jaren niet meer geweest. Nu ik bewust
deze stop maak, hoor ik tegelijkertijd de
auto’s voorbij zoeven op de hiernaast
gelegen snelweg. Als ik een blik werp
op de plek van het kruisbeeld, valt mij
op dat alles netjes is aangeharkt alsof er
iemand eerder die dag dat is komen
doen.
Ondanks dat de blikken trommels voor
lawaai en stank blijven zorgen, lijkt de
aanblik van het kruisbeeld invloed te
hebben op mijn gemoed. Ik word wat
verdrietig door datgene wat in de privé-
sfeer als een onontkoombaar proces in
gang is gezet. Maar zo is het leven, heet
het dan. Aan de voet van het kruisbeeld
branden waxinelichtjes omgeven door
glazen omhulsels. Verder zijn er poppe-
tjes van muzikanten zoals een cellist en
een violist die voor een vrolijke noot zor-
gen. Ja, dit is een plek die gelegenheid
geeft tot een moment van bezinning. 

Bij het kruisbeeld is een soort postbusje
waaruit je een herinnering aan het 75-
jarig bestaan kunt halen. Je kunt het
beschouwen als een prentje. Aan de
voorkant ervan zie je een afbeelding
van het kruisbeeld. Aan de achterkant
vind je onder anderen een oude Ierse
pelgrimszegen:

Voor de reis wens ik je 
dat de weg je tegemoet komt,
de wind steeds in je rug is,
de zon je gezicht verwarmt
en zachte buien je velden beregenen.
En dat God, tot ons weerzien,
je bewaart in de palm van Zijn hand.

Na het lezen van deze bemoedigende
woorden, is een keuze voor een voet-
dan wel fietstocht naar het kruisbeeld
aantrekkelijk. Zeker nu je de weten-
schap hebt naar een goede gelegen-
heid van bezinning onderweg uit te
kunnen zien! ■

Peter Coolen
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Maar beste gemeente, ook wij willen
werken aan een schoner milieu, maar
communiceer dan ook met de burger.
Ergens vraagt de gemeente aan ons of
we ons afval beter scheiden, wij denken
van wel. Maar u weet het, u kunt het
meten. Laat ons dan ook eens zien (in
cijfers en kosten) dat we het beter doen
dan voor het Diftar-systeem. Laat ons
zien waar we mee bezig zijn en geef
ons een schouderklop als we het goed
doen. Of help ons door betere en meer
retourettes. Destijds zijn er zes stuks toe-
gezegd door de gemeente. En zo lang
de gemeente hier mee bezig is, laat ons
dan ook tussentijds weten hoe de stand
van zaken is.
Het is ook “ons“ milieu en niet alleen die
van de gemeente. De samenleving
zoekt naar het herinrichten van het ver-
werken van het afval dat aansluit bij de
burger en zij verwachten daarbij een
open samenwerking met de gemeente.
■

Ton van Riet

* Mocht u geïnteresseerd zijn in de vra-
genlijst: info bij de gemeente

Nu het weer beter is geworden, trekken vele mensen er
weer te voet of met de fiets er op uit. Mooie routes
genoeg. Eén ervan is die even voorbij het viaduct op het
Bogardeind richting Heeze. Links voorbij de afslag naar
de snelweg kun je een weg ingaan. Als je deze weg als-
maar rechtdoor blijft vervolgen en dat is een hele tijd,
kom je zomaar bij een kruisbeeld uit op een plaats waar
je het niet verwacht. En nu in 2004, blijkt het kruisbeeld
vijfenzeventig jaar oud te zijn. Geen beter moment om er
letterlijk, maar ook figuurlijk bij stil te blijven staan en er
over te verhalen.

Vervolg van pagina 6

Een moment van bezinning (voor) onderweg



Zaterdag 5 juni was het zover
speeltuin De Viking bestond tien
jaar. Er werd kosten noch moeite
gespaard om er een mooie dag
van te maken.

De speeltuin ging om 12.00 uur open.
In het begin was het nog rustig, maar in
de loop van de middag werd het gezel-
lig druk. Er werden zeer leuke spelletjes
gedaan waaronder slagroomtaart gooi-
en. Ieder kind wilde dit wel. En zo werd
het een kliederboel, maar de volwasse-
nen en de kinderen hadden veel plezier.
Er was een luchtkasteel neergezet en
die werd zeer veel gebruikt. Verder was
er zaklopen, kegels gooien, ballon
lopen, bal door een gat schieten en
schatgraven. Op het eind van het spel
kregen ze een snoepje, dat er goed
inging. Er werd ook popcorn en suiker-
spin verstrekt aan de kinderen. Ook kre-
gen ze nog een ijsje toe. Op het eind
was er de prijsuitreiking. De kinderen die
geen prijs hadden, kregen bij de uitgang
nog een lekker snoepje voor onderweg.
Ik kan wel zeggen dat het een zeer
gezellige en geslaagde middag was.

‘s Middags was het de beurt aan de
kleintjes. ‘s Avonds mochten de ouders
en genodigden terugkomen voor een
gezellig onderonsje. Helaas door het
voetbal op de tv was het niet zo druk.
We kregen allemaal wat te drinken en er
waren lekkere hapjes. 

Ook was er een verloting. Meer informa-
tie over de openingstijden van de speel-
tuin kunt u vinden op
www.geocities.com/speeltuindeviking.
■

Cor van Dee
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10-jarig bestaan speeltuin De Viking

Down Under
Soms loop je tegen iets leuks aan.
Tegen een familie die naar de andere
kant van de wereld gaat verhuizen.
Die de hele dag met hun hoofd naar
beneden moeten gaan lopen. Mocht
de zwaartekracht eens wegvallen
dan vallen ze zo van de aarde af. 

Toen ik eens zat na te denken over
deze grote verhuisdaad leek het me
een aardig idee om daar eens iets
mee te gaan doen. Direct de stoute
schoenen aangetrokken en aan de
bel getrokken. Met een positief resul-
taat. Ze gaan de komende tijd regel-
matig hun bevindingen naar ons
mailen. Vanuit het verre Down
Under. U kunt dat lezen in ons aller
Wijkblad en natuurlijk op onze web-
site. Dat heb ik toch maar mooi voor
u geregeld. Terwijl wij straks volop in
de zuidooster stormen zitten bij lage
temperaturen sturen zij verhalen van
bij het zwembad bij een kwikstand
van boven de dertig graden. We zul-
len nog jaloers op ze worden. ■

Flierfluiter



jeugdrubriekMerijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

9

Vooroordelen
over kinderen
Vorige week was ik bij mijn oma en die
had weer eens vooroordelen over
school en hoeveel vrij wij hebben. Ik
had toevallig een dagje vrij vanwege de
rapportvergadering. We hadden aan
het einde van de week ook nog wat
dagen vrij. Mijn stelling is dat wij, kin-
deren, heus niet zo verwend zijn.

Het eerste vooroordeel is: “Jullie hoeven
tegenwoordig ook niets en hebben
zoveel vakanties!” Ik ben het daar niet
mee eens. We hebben wel veel huis-
werk, dus wij verdienen zo nu en dan
ook wel een weekje vakantie. We krij-
gen trouwens ook geen salaris op
school, dus is het best logisch dat we
meer vrije dagen en vakantie krijgen
dan volwassenen. 

Het tweede vooroordeel is: “Jullie krij-
gen nu ook zoveel zakgeld! In onze tijd
kregen we maar 50 cent per week als
we geluk hadden”, zei mijn oma. Alles is
tegenwoordig ook veel duurder gewor-
den. Als wij bijvoorbeeld 50 cent per
week krijgen, kunnen we maar één keer
per week een Mars kopen. En zoveel
zakgeld krijgen wij nou ook weer niet,
want veel kinderen van mijn leeftijd
hebben een bijbaantje. (Bijvoorbeeld
een krantenwijk)

“En dan krijgen jullie ook nog zoveel
cadeaus met je verjaardag en ook nog
met al die feestdagen!” Dat vooroordeel
is wel een beetje waar. Maar ik vind wel
dat we ook wel plezier mogen hebben
nu we nog jong zijn. En die feestdagen
zijn wel verzonnen door onze ouders.
(Bijvoorbeeld Sinterklaas) 

Wij kinderen, zijn echt niet zo verwend.
We hebben best veel huiswerk en veel
kinderen hebben een bijbaantje, omdat
alles ook maar duurder wordt. En ple-
zier mogen we toch ook wel hebben! ■

Merijn van Wanroij.

Het was zover. Weer een leuk avondje
op je rollerskates bij De Dreef. Het was
jammer genoeg niet het fijnste weer,
maar de pret mocht het niet drukken.
De kinderen konden zich naar hartelust
uitleven. Er waren weer toestellen neer
gezet waar je over heen kon. Er ston-

den ook pionnetjes waar je tussen door
moest. De muziek werd weer goed ver-
zorgd en er was drinken en snoep te
koop. ■

Op naar de volgende keer.

Roller disco bij de Dreef

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar
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Grote
boeken- en
platenmarkt in
De Dreef
Op zondag 18 juli aanstaande is
er een grote boeken- en platen-
markt in De Dreef. Duizenden boe-
ken, elpees, singeltjes, videoban-
den, cd’s, puzzels en spelletjes zijn
dan te koop tegen scherpe prij-
zen. De opbrengst is bestemd voor
een weeshuis in Haïti.

De boeken- en platenmarkt is een initia-
tief van Martin de Bruijne. Hij is vorig
jaar gestart met de actie voor Haïti. “De
eerste grote boeken- en platenmarkt
vorig jaar was een daverend succes.
Daarna zijn er nog diverse acties
geweest voor het goede doel. Op twee-
de Pinksterdag hadden we een gran-
dioze zolderopruiming. De actie loopt
zeer goed, tot nu toe is er al meer dan
vierduizend euro opgehaald”, vertelt
Martin. Het aanbod tijdens de boeken-
en platenmarkt op 18 juli is heel groot.
“We hebben duizenden boeken. Veel
romans, vaak nog zo goed als nieuw,
stapels pocketboekjes, kinderboeken,
naslagwerken, complete series en nog
veel meer. Verder nog elpees en singels,
zowel klassiek als populair. En dan nog
cd’s, videobanden, puzzels en spelletjes.
Voor verzamelaars hebben we veel te
bieden en zeker ook voor mensen die
bijvoorbeeld nog een paar leuke boe-
ken zoeken voor in de vakantieperiode.
Iedereen kan bij ons slagen voor weinig
geld”, vertelt initiatiefnemer Martin. Hij
benadrukt dat het gaat om een com-
pleet nieuwe voorraad. “Alle restanten
van de vorige boekenmarkt, de stunt-
verkoop en de zolderopruiming hebben
we inmiddels opgeruimd. Dit zijn alle-
maal spullen die nog niet eerder te koop
zijn aangeboden, het is dus zeker de
moeite waard om te komen.”
De volledige opbrengst van de boe-
ken- en platenmarkt is bestemd voor
de Actie voor Haïti. Wie meer wil we-
ten over deze actie kan terecht op
www.actievoorhaiti.nl of bellen met
Martin: 040-3682208 of 06-22569353.
Op de site is overigens ook een boeken-
lijst te vinden. Hierop staan diverse bij-
zondere boeken en series die tegen
scherpe prijzen te koop aangeboden
worden. De grote boeken- en platen-
markt is zondag 18 juli in De Dreef en
duurt van 10.00 tot 15.30 uur. Entree is
vijftig eurocent per persoon. ■

Herkomst straatnamen Coevering:
de Livingstonestraat
David Livingstone werd in 1813 in de buurt van Glasgow in Schotland
geboren. In deze tijd was het heel gewoon dat kinderen al op tienjari-
ge leeftijd in het arbeidsproces werden ingezet. Dat lot overkwam ook
David. Hij moest werken in één van de vele katoenmolens en dat gedu-
rende veertien uur per dag! Daarnaast werden de kinderen geacht
nachtschool te volgen waartoe de meeste natuurlijk nauwelijks in staat
waren. David was hierop een uitzondering. Hij was leergierig en benut-
te bovendien elk moment om nieuwe leerstof in zich op te nemen.

De oproep om als medisch missionaris
naar China te gaan trok op een gege-
ven moment zijn aandacht. Hiertoe
schreef hij zich op drieëntwintigjarige
leeftijd in bij het Anderson College in
Glasgow om daar medicijnen en theo-
logie te gaan studeren. Hij wist een uit-
zending als missionaris naar China te
verkrijgen, maar deze werd vertraagd.
In deze periode woonde David
Livingstone een lezing bij over Centraal
Afrika waar grote uitgestrekte gebieden
waren alwaar het Christelijk Geloof nog
nauwelijks verspreid was. Hierdoor
werd zijn aandacht van China naar
Afrika verlegd.

David Livingstone

Livingstone ging naar Afrika en zou er in
totaal dertig jaar blijven. Toch zou het
missiewerk niet zijn enige doel zijn in dit
grote continent. Afrika was in deze tijd
nog voor een groot deel onbekend
gebied. Eén van de interessante doelen

van deze tijd was het zoeken naar de
oorsprong van de rivier de Nijl.
Livingstone heeft er ook naar gezocht,
maar die niet gevonden. Wel kwam hij
gedurende zijn zoektocht bij grote
watervallen uit die hij als eerste blanke
mocht aanschouwen. Hij vernoemde de
watervallen naar de koningin van
Engeland op dat ogenblik. Vanaf die tijd
staan de watervallen daarom bekend als
de Victoria Watervallen. Livingstone
leerde gedurende zijn aanwezigheid in
Afrika vele Afrikaanse talen spreken en
had een grote sympathie voor de lokale
bevolking en hun cultuur en dat was in
die tijd uitzonderlijk.

Toen van Livingstone weinig meer werd
vernomen, werd de journalist Henry
Morton Stanley namens de krant de
New York Herald Tribune erop uitge-
stuurd. In 1871 wist Stanley na een jaar
David Livingstone te traceren. Hij
begroette hem met de beroemde grap-
pig bedoelde vraag: “Dr. Livingstone, I
presume?”(“U bent Dr. Livingstone,
neem ik aan?”). Samen besloten ze ver-
der op zoek te gaan naar de oorsprong
van de rivier de Nijl. Niet lang hierna
werd Livingstone ziek en zou in 1873
uiteindelijk sterven aan onder meer de
gevolgen van dysenterie (een besmette-
lijke darmontsteking). ■

Peter Coolen
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Revitalisering winkelcentrum nog
steeds geen uitgemaakte zaak

De begeleidingscommissie revitalisering
is opgeheven. Hun taak zit erop nu de
hoofdlijnen van het project bekend zijn.
Wel zitten de leden met een kater. Het
verslag van deze laatste vergadering is
discutabel te noemen. Wethouder
Maasakkers is al gevraagd om het ver-
slag te herzien. Maar de wethouder is
dit niet van plan. Iedereen kan een brief
sturen met opmerkingen. Die worden
dan bij het verslag gevoegd. Vanuit de
wijk wordt een brief gestuurd naar de
gemeente waarin wordt gevraagd om
de revitalisering commissie voort te zet-
ten. Op veel details is nog afstemming
nodig.Daarom is het nodig om regelma-
tig met elkaar om tafel te blijven zitten.
De bewoners van de Coevering vragen

zich af wanneer nu die revitalisering
gaat plaatsvinden. Daar is helaas nog
steeds geen echte duidelijkheid over.
Projectontwikkelaar de Ley van
Muldershof heeft een lijst van punten
gekregen waaraan hij moet voldoen
voordat de bouwvergunning kan wor-
den verleend. In het kort komt het neer
op:
• Een plan voor het dichtbouwen van

de hoek met de sporthal,
• Een plan voor de interne verbou-

wing inclusief de nieuwe toegang,
• Een plan voor de verbouwing van de

supermarkt.

De projectontwikkelaar wil eerst starten
met de verbouwing van de supermarkt

en vervolgens met de interne verbou-
wing. De interne verbouwing kan pas
plaatsvinden als de huidige Dreef ges-
loopt is. Daarvoor moet de Dreef naar
de “kerk” zijn verhuist. Verder is de hui-
dige plaats van de Dreef ook nodig om
te zorgen voor voldoende parkeerplaat-
sen tijdens de bouw van de nieuwe
super. Het dichtbouwen van de hoek
met de sporthal is een ander struikel-
blok. De winkeliers moeten nog maar
bekijken of ze iemand kunnen interesse-
ren voor de nieuwe winkelruimte.
Vandaar dat ze het dichtbouwen nu
niet willen realiseren. Als straks de nieu-
we super open is verwachten ze meer
interesse voor de nu leegstaande pan-
den. Op nog meer winkelruimte zitten
ze nu in ieder geval niet te wachten. 

Dhr van Bogget, Juridisch beleidsmede-
werker van de gemeente, heeft aange-
geven dat er nu geen plan nodig is voor

Zet juni 2005 maar vast in uw agenda. Op die datum vervalt namelijk
het contract dat de gemeente heeft met de projectontwikkelaar over de
grondprijs. Het hele revitalisering proces moet dan zover gevorderd zijn
dat de bouwvergunning is verstrekt. Anders moet er opnieuw onder-
handeld worden over de grondprijs. U mag raden wat er dan allemaal
kan gebeuren.

Lees verder op pagina 13



Frisse geluiden willen we laten horen
vanuit het Wijkoverleg Coevering 2000,
maar er zijn ook nare geluiden bij.
Het leek de laatste vergadering van 25
mei voortdurend om geluid te draaien.
Natuurlijk, een mens is blij dat hij wat
kan horen, ook al stopt ie graag zijn
oren dicht voor de valse geluiden die
hem bereiken.
Neem nou de A67. Producent van
steeds meer toenemende herrie. Hoe
kunnen we dat aanpakken? We wilden
al tweemaal in de Ruimtelijke Orde-
ningscommissie onze stem laten horen,
maar tot nu toe lukte dat niet. Een nieu-
we poging wagen we op 30 juni a.s 
Een luisterend oor is er tot onze vreug-
de bij de DGG. Op onze vergaderavond
kwamen ze met drie man sterk ons
bevragen over de zaken die ons bezig-
houden. Frans Stravers, Peter van
Moorsel en Hans Cogenbach hebben
de intentie om zoveel mogelijk mensen
en organisaties in alle wijken van
Geldrop te horen om zo tot een goed
programma te komen, waarmee bewo-
ners van Geldrop-Mierlo gebaat zijn.

Die vraag bleef bij ons niet onbeant-
woord. Alles wat ons bezig houdt kwam
op tafel. Zoals al gezegd de geluids-
overlast van de A67, de steeds stiller
wordende busverbindingen in Geldrop
met als dieptepunt het ontbreken van
de haltes bij het ziekenhuis en het sta-
tion.
We konden bij de DGG beluisteren dat
de NS en Hermes, de busondernemer,
een eigen beleid voeren waar zelfs de
gemeente geen inspraak bij heeft. De
dichte wachtruimte op het station kun
je daarom niet snel open krijgen.
Misschien dat Geldrop in de toekomst
wel een eigen vervoer met busjes tege-
moet kan zien, als het aan de DGG ligt,
met vrijwilligers aan het stuur.

Wat in stilzwijgen is gehuld, is de revita-
lisering van het Winkelcentrum Coeve-
ring. Daar horen we niet veel van.
Misschien moet het ei in rust worden
uitgebroed. Met tankstation Maas
schijnt de overeenkomst rond te zijn.
We hoorden ook dat de woonfunctie
van de baan is bij het winkelcentrum.
Dat gerucht is dus nu uit de lucht.
De geluidsoverlast echter die De Dreef
in de verbouwde kerkruimte zal opleve-
ren, is nog niet verholpen. Dat kan nog
veel geld kosten, maar de DGG zei: “Wij
zijn voorstander van een goede Dreef.”
Het klepperen van de vuilcontainers bij
de hoogbouw blijft een aanhoudend

probleem. De kosten, de bereikbaarheid
en het functioneren ervan is ook voor
de DGG een probleem. De gemeente
beloofde een flankerend beleid bij de
Diftar, maar zwerfvuil blijft alsnog waai-
en en de retourette bij het winkelcen-
trum is onduidelijk. Het lijkt enerzijds
een succes gezien de aanvoer van ver-
pakkingsmaterialen, maar anderzijds is
het een puinhoop. De capaciteit is te
klein, en er is geen toezicht. Ook hier
belooft de DGG de gemeente te wijzen
op de gemaakte afspraken.

De groenvoorziening richt zich de
komende tijd op fase 2 bij de Bosrand.
Zowel HCC als Coevering 50 kunnen
aan de gemeente hun stemmen laten
klinken over de ontwerpen. Dat brengt
ons ook op de 30-km inrichting van o.a.
de Bosrand. Volgens DGG zal in 2006
alles in Geldrop op dit gebied gereali-
seerd moeten zijn. De definitieve inrich-
ting zal op de Bosrand echter tot 2012
moeten wachten, omdat dan herbestra-
ting en vervanging van riolen aan de
orde is, zoals de DGG aangaf.
Het wegennet blijft een zorg voor het
wijkoverleg. De BOOSE-studie komt in
een fase waarin een politieke uitspraak
nodig is, omdat alle partijen nieuwe
wegen in hun gemeenten weigeren.
Een heet hangijzer voor veel politieke
partijen. Het gerommel over de wegen-
structuur is in de verte hoorbaar.

Wat ons rest zijn de blaffende honden
in het Hondenbeleidsplan, de loeiende
koeien van de Dommeldalcommissie en
de in de bosjes ritselende reeën, die we
deze maand zagen met Jap Smits, bos-
wachter van de Strabrechtse Heide.

Maar niet alle geluiden die ons bereiken
kunnen we hier weergeven. Er zijn er
teveel om op te noemen. Zo wordt
gezegd dat er burgemeesterskandi-
daten zullen worden voorgesteld in
de komende tijd, maar dat wachten
we niet af. We maken als Wijkoverleg
Coevering 2000 een afspraak met de
voorlopige burgemeester en de wet-
houders om eens flink de geluiden uit
de Coevering bij hen te laten klinken.

Het tinkelen van de glazen luidde ten-
slotte het einde van de vergadering in en
daarna werden de gesprekken te luid-
ruchtig om nog verstaan te worden. ■

Leo Le Large, 

notulist Wijkoverleg Coevering 2000.
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Geluiden...... Horen, zien en
niet luisteren
(16)
Ja, ja, de vakantie tijd breekt weer aan.
Ik merk het als ik uitgelaten word.
Steeds langer staat mijn bazinnetje te
kletsen met andere hondenbaasjes of -
bazinnetjes. Waarover? Dat interesseert
me niks, zo lang zij kletsen, kan ik ren-
nen en vliegen met mijn vriendjes en
vriendinnetjes. Alleen als ik thuis kom
ben ik zo verrekkes moe, dat de katten
bijna in mijn mand kunnen gaan liggen.
Let wel, bijna! Ik geef de hoop niet op
om er ooit nog eens eentje te pakken te
nemen. Of zelf een ferme haal te krij-
gen. Tja, het is wat met die beesten.
Steeds weer dagen ze me uit. Als ik niet
tijdig opvlieg lopen ze me straks nog
voor de poten. Zo af en toe zit er al een-
tje op de derde tree van onder te gluren
of ik slaap of niet. En soms, terwijl ik bij
mijn etensbak sta, durft er eentje om
het hoekje te komen kijken wat ik eet.
Gelukkig heb ik dan de bek vol, want
anders .... ja, wat anders? Ik kan mijn
brokken toch niet alleen laten. Maar
goed, de vakantie. Dit jaar ga ik zeker
niet op vakantie, want een der bazen
mag een keer naar Tilburg voor een
ingreep in het menselijke gestel en mag
de volgende dag dan alweer naar huis,
maar moet minimaal vier weken reva-
lideren. Zeg maar niets doen. Zielig hè.
Dan mag ik op hem passen, alleen hij
mag niet met mij naar buiten. Maar als
ze het lef hebben om beneden een bed
neer te zetten, dan zal ik mijn uiterste
best doen om er in te duiken. De grond
is veel beter voor de baas. Lekker hard,
dat is veel gezonder. Na die vier weken,
zo is voorspeld, mag ik heel voorzichtig
proberen die man gek te krijgen en pas
na drie maanden kan ik weer onver-
wacht op z’n schoot springen. Later ver-
tel ik nog wel eens hoe dit afgelopen is.
Denk maar aan mij als jullie genieten
van de zon, zee en het strand waar dan
ook ter wereld. En bedenk ook, als je
niet ver gaat, valt er heus wel wat te
genieten. Katjes pesten, baasjes dwars-
zitten of zwemmen in de Dommel. ■

Zar Blok



de interne verbouwing en het dichtbou-
wen van de hoek. Een mondelinge toe-
lichting van de architect voldoet.
Volgens hem kan de procedure voor de
verbouwing van de supermarkt snel van
start. Dat is ook nodig. Alle procedures
die nodig zijn voor het verkrijgen van de
bouwvergunning kosten ruim 7 maan-
den doorlooptijd. Met juni 2005 in
gedachte moet er inderdaad tempo
gemaakt worden.

De afkoopsom van het LPG station, rond
de 400.000 euro gaat ten koste van
de inrichting van de omgeving van het winkelcentrum. De
gemeente heeft nog geen plannen maar gaat proberen om
een kwalitatieve invulling aan de inrichting te geven.
Duidelijkheid over de inrichting is de komende tijd niet te ver-
wachten. Wel is aangegeven dat de opbrengst van de grond
van de Mackenziestraat niet gebruikt wordt voor het afkopen
van het LPG station. ■
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

V��r

30 km zones
in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg
langs de Coeveriing

Vervolg van pagina 11

Mededeling  
Na 38 jaar onze drogiste-
rij in Geldrop gehad te
hebben, is de tijd aan-
gebroken, om op te hou-
den met werken. Wij
hebben onze zaak ver-
kocht en deze zal als
D.A. drogisterij voortge-
zet worden. 

Onze medewerksters,
Carla, Marijke, Eugenie
en Ineke blijven in de
drogisterij aanwezig. 
Op zaterdag 3 juli zijn
Riet en Ton van Schaik
voor de  laatste dag aanwezig.  

Wij bedanken de vele klanten hartelijk. 

Riet en Ton van Schaik. ■
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Groep 8 van de Bron 
 

 
 
Groep 8 
Groep 8 is best spannend, met de Cito 
en kiezen naar welke middelbare 
school je gaat. Ik was niet heel 
zenuwachtig voor de Cito, maar wel 
een beetje. De laatste dag van de Cito 
vond ik best saai. Ik vond het best 
moeilijk om een middelbare school te 
kiezen, want eigenlijk zijn alle scholen 
wel leuk. Je moet kiezen voor de 
school die jezelf het leukst vind, en 
niet voor een school kiezen omdat je 
vriendin daar heen gaat zei meneer. 
Ik vind het wel jammer dat je in een 
hele andere klas komt en vaak niet bij 
iemand uit je oude klas. Het kamp 
was wel heel leuk. 
 

Groep 8 Het polvo kamp. 
Het leukste van groep 8 vond ik het 
polvo kamp! 
Het was leuk en gezellig! 
We deden allerlei leuke dingen. 
Donderdag de laatste dag van het 
kamp was de bonte avond. 
Bij de bonte avond moesten we een 
toneelstukje doen. 
Dat was heel leuk!!! 
 

Groep 8 De cito. 
De cito was heel moeilijk maar er 
zaten wel leuke dingen in die je moest 
maken. Het kamp: we gingen op de 
fiets naar riethoven, daar was ons 
kamp. Toen we aankwamen gingen 
we wat drinken, daarna gingen we 
naar de slaapkamers, ze waren best 
wel vet, er waren alleen maar 
stapelbedden. De 2de dag gingen we 
met een matras de trap af en gingen 

we naar het bos in het donker en de 
3de dag gingen we alle spullen 
inpakken en daarna gingen we met de 
fiets terug naar school, maar het 
regende heel erg maar juf Lya moest 
heel snel naar huis want die moest 
naar de kapper. 
BEN 
 

De cito 
De eerste dag is altijd spannend, de 
tweede dag is iets minder spannend 
en de derde dag is helemaal saai. 
Maar ja, je moet je toch op alle drie 
dagen concentreren. 
 

Het kamp 
Het was best leuk op kamp. Alleen 
wat iets minder leuk was, was dat je 
in de regen moest fietsen. Maar het 
belangrijkste is, is dat wij het allemaal 
leuk vonden. 
 

De CITO 
De eerste dag van de CITO is best 
spannend. De tweede dag weet je al 
hoe het gaat en is het niet spannend 
meer. De derde dag is saai. 
 

Het kamp 
Toen we s morgens gingen fietsen 
was het best vies regenachtig weer. 
We hebben best veel spelletjes 
gedaan in het bos vlakbij. Verder weet 
ik het niet zo goed meer want het is 
alweer een tijdje geleden. 
 

Eindtoneel 
Daar zijn we nu mee bezig. Dat is 
heel leuk maar ook moeilijk omdat we 
het zelf moeten verzinnen. 
 

8 
8 
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8 
8 

Themaweek 
Dat is hartstikke saai en kinderachtig 
(vond ik in elk geval deze keer). Het 
thema was de Olympische spelen en 
iedereen kreeg een medaille en dat 
was saai. 
 

Groep 8. 
Groep 8 is denk ik voor de meeste 
kinderen de leukste klas, je gaat op 
kamp en houdt een eindtoneel.Niet 
elke school doet een eindtoneel of 
gaat op kamp, maar er zijn vast wel 
anderen leuke dingen die die klas 
doet! En niet te vergeten; De cito. Dat 
is wat minder. Na een tijdje daarna 
krijg je je advies. En dan moet je 
gaan beslissen naar welke school je 
gaat en dat is wel leuk! Ik wist al 
gelijk naar welke school ik wilde. 
 
 

Groep 8 
Verder vond ik het een hele leuke 
schooljaar. 
 

Kamp het einde van groep 8
Ga je meestal op kamp dat is altijd 
heel gezellig, dan doen we altijd 
leuke, enge spelletjes in het bos. De 
eerste dag gingen we tassen 
uitpakken en de bedden op maken. 
Het leukste van groep 8 vond ik 
carnaval dat is altijd wel gezellig Dan 
is iedereen gek en gaat uit zijn dak. 
 

Eindtoneel 
19 juli is de grote dag, want dan is 
het eindtoneel. Nu zijn wij nog aan 
het oefenen en het gaat best wel 
goed. Alleen hopen dat het net zo 
goed gaat als toen wij gingen 
oefenen. 
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Een wegenruit rond Eindhoven.
Zoals U op bijgaande kaart kunt her-
kennen loopt deze vanaf het noorden

uit de richting Nuenen naar de kruising
van het Eindhovens Kanaal achter het
tenniscomplex Geldrop Banen; daarna
langs de Rederijkerlaan naar het zuiden.
Kruist de Mierloseweg met een rotonde.
Het verdere tracé loopt direct langs het
Grote Bos, Herdersveld en flats van de
Coevering naar de A67. Daar zullen
twee rotondes voor een aansluiting op
de autoweg zorgen. Omdat het een
provinciale weg zou worden kunnen
we geen maatregelen verwachten tav
geluidswallen en aangepast asfalt.
E.a. is nog niet definitief, maar gezien

de gedetailleerde voorstellen van de
SRE moeten we op het ergste voorbe-
reid zijn. Deze weg zal voor veel over-
last en hinder zorgen voor het Zuid-
Oostelijk deel van de Coevering en met
name ook het Herdersveld en het Grote
Bos.

De gemeenteraad van Geldrop heeft bij
motie diverse keren zich uitgesproken
tegen een dergelijke weg. Ook tijdens
de verkiezings- bijeenkomsten heeft
men te kennen gegeven dat men deze
weg niet zou accepteren. Nu zullen de
burgers oplettend moeten zijn hoe men
zich houdt aan deze beloftes. 
Volgend jaar zijn er weer Raadsverkie-
zingen, dat moeten we ons allemaal
realiseren. Maar een schot voor de boeg
richting Politiek is nooit weg.!! ■

Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering
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Het Wijkblad Coevering is een uitgave
van Stichting Wijkcentrum Coevering
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Oosttangent weer uit de kast gehaald

Medewerkers Wijkblad Coevering
wensen u een

prettige vakantie!

Waar de Coevering al bijna 35 jaar tegen is geweest is erg actueel
geworden. De Oosttangent. Vandaag is de definitieve tekening open-
baar geworden hoe een weg langs de Coevering, in het bosgebied tus-
sen Geldrop en Mierlo zou kunnen komen te liggen. Dit als resultante
van een z.g. Bose-studie.


